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Pan  

Dobromir Szymański 

Radny Rady Miejskiej Inowrocławia 

 

 
 

 

Odpowiadając na Pana interpelację z 12 czerwca br. w sprawie wymiany nawierzchni  

płyt betonowych na ul. Rąbińskiej informuję, iż wskazane przez Pana zadanie inwestycyjne 

nie zostało zapisane do realizacji w budżecie Miasta na 2020 rok.  

Ponadto pragnę podkreślić, że ww. ulica została pozbawiona kategorii drogi 

powiatowej i przejęta w takim stanie technicznym w zarządzanie przez Prezydenta Miasta 

Inowrocław w październiku ubiegłego roku.  

Jednocześnie nadmieniam, że nawierzchnia ul. Rąbińskiej, w razie konieczności, 

będzie naprawiana w ramach bieżącego utrzymania dróg.  

 

z up. Prezydenta Miasta Inowrocławia  

Zastępca Prezydenta Miasta 

 

 

Ewa Witkowska 

 

 

 

 

 

 

Otrzymują: 

        1.Adresat 

        2. Biuro Rady Miejskiej Inowrocławia  

        3. a/a  

 

 


